
P R O T O K Ó Ł     

z posiedzenia Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej

w  dniu 28 grudnia  2009 r.

SE-PO. 0063-3-16/09

Obecni : 

1. Władysław Oczkowicz -Przewodniczący – obecny
2. Czesław Badura- Z-ca Przewodniczącego- obecny
3. Janusz Gątkiewicz- obecny
4. Jolanta Moćko- obecna
5. Teresa Kosmala - nieobecna

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli:

Urszula  Polak-Wałek-  Skarbnik  Miasta,  Dorota  Bąk-  Sekretarz  Miasta,  Anna Ślagórska-  Zastępca 
Burmistrza  Miasta,  Dariusz  Kosiński-  Projektant,  Michał  Słomka-  Zastępca  Kierownika  Wydziału 
Polityki Społecznej i Edukacji, Zofia Gajdzik- Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta i Inżynierii Miejskiej

Posiedzenie Komisji prowadził:

Przewodniczący Komisji Władysław Oczkowicz

Porządek posiedzenia:

1. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
2. Sprawy bieżące.

Władysław Oczkowicz                              -                             Przewodniczący Komisji  

- Rozpoczniemy od omówienia miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego,
− Zgłaszam ogólną uwagę, że plany przygotowane zostały w sposób chaotyczny.

− Przewodniczący  zgłosił  uwagi  do  normatywów  działek  w  zakresie  powierzchni,  
szerokości działek  i  braku  propozycji  lokalizacji  dla  budownictwa  jednorodzinnego  

niezorganizowanego. 

Urszula Polak-Wałek                    -                             Skarbnik Miasta  

- Omawia projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2009 rok.



Komisja nie zgłosiła uwag.

Władysław Oczkowicz                              -                             Przewodniczący Komisji  

- Przechodzimy  do  omówienia  poszczególnych  planów  miejscowych.   Rozpoczniemy  od  
„Borzecha Józefów”.

Dyskusja  nt:    miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Czeladź-   
„Borzecha  i Józefów”

W dyskusji udział wzięli:

1. I. Gawroński - Radny
2. Z. Gajdzik - Kierownik Wydziału BK-RM
3. W. Oczkowicz - Przewodniczący Komisji

Dyskusja nt:    miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Czeladź- „Nowe   
Piaski”, „Madera”

W dyskusji udział wzięli:

1. W. Oczkowicz - Przewodniczący Komisji
2. I. Gawroński - Radny
3. G. Strączek - Radna
4. D. Kosiński - Projektant
5. Z. Gajdzik - Kierownik Wydziału BK-RM
6. Cz. Badura - Członek Komisji

Przewodniczący  stwierdził,  iż  po  wysłuchaniu  dodatkowych  informacji  na  sesji  oraz 
wysłuchaniu  uwag członków komisji, komisja zgłosi wnioski na sesji w dniu 29.12.2009r.

Władysław Oczkowicz                -                             Przewodniczący Komisji  

- Przechodzimy do omówienia projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu  
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych.

Anna Ślagórska                            -                             Zastępca Burmistrza Miasta  

- Omawia projekt uchwały przedstawiony radnym.

Dyskusja  nt:     projektu  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i   
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych

W dyskusji udział wzięli:



1. I. Gawroński - Radny
2. M. Słomka - Zastępca Kierownika Wydziału BS-PS
3. G. Strączek - Radna
4. A. Ślagórska - Zastępca Burmistrza Miasta
5. D. Bąk - Sekretarz Miasta

Władysław Oczkowicz                -                             Przewodniczący Komisji  

- Przechodzimy do omówienia projektu uchwały w sprawie zainicjowania działań zmierzających 
do sporządzenia Programu Ograniczenia Niskiej Emisji dla budynków mieszkalnych zabudowy 
rozproszonej  (  budynków jednorodzinnych)  dla  miasta  Czeladź oraz  pozyskania  środków  
Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach na jego 
realizację.

Zofia Gajdzik                     -                             Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta i Inżynierii Miejskiej  

- Omawia projekt uchwały przedstawiony radnym. 

Komisja nie zgłosiła uwag.

GŁOSOWANIE 

4 za
0 przeciw
0 wstrzymało się

Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały w sprawie  zainicjowania działań zmierzających 
do sporządzenia  Programu Ograniczenia  Niskiej  Emisji  dla  budynków mieszkalnych 
zabudowy  rozproszonej  (  budynków  jednorodzinnych)  dla  miasta  Czeladź  oraz 
pozyskania  środków  Wojewódzkiego  Funduszu  Ochrony  Środowiska  i  Gospodarki 
Wodnej  w  Katowicach  na  jego  realizację został  pozytywnie  zaopiniowany  przez 
Komisję. 

Władysław Oczkowicz                -                             Przewodniczący Komisji  

- Kolejny  projekt  uchwały  w  sprawie  określenia  warunków  i  trybu  wspierania,  w  tym  
finansowego, rozwoju sportu kwalifikowanego na obszarze gminy Czeladź.

Anna Ślagórska                            -                             Zastępca Burmistrza Miasta  

- Omawia projekt uchwały przedstawiony radnym. 

Dyskusja nt:     projektu uchwały w sprawie  określenia warunków i trybu wspierania, w tym    
finansowego, rozwoju sportu kwalifikowanego na obszarze gminy Czeladź

W dyskusji udział wzięli:



1. I. Gawroński - Radny
2. M. Słomka - Zastępca Kierownika Wydziału BS-PS
3. J. Gątkiewicz - Członek Komisji
4. W. Oczkowicz - Przewodniczący Komisji
5. U. Polak-Wałek- Skarbnik Miasta
6. Cz. Badura - Członek Komisji

Po przeprowadzonej dyskusji  komisja zaproponowała zdjęcie z porządku obrad punktu dot. 
projektu  uchwały  w  sprawie   określenia  warunków  i  trybu  wspierania,  w  tym 
finansowego, rozwoju sportu kwalifikowanego na obszarze gminy Czeladź

Zastępca Burmistrza -Anna Ślagórska przyjęła propozycje komisji jako autopoprawkę.

Władysław Oczkowicz                -                             Przewodniczący Komisji  

- Po wyczerpaniu porządku obrad zamykam posiedzenie Komisji

             Przewodnicząca 
Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej

            Władysław Oczkowicz

Protokołowała:
Agnieszka Pilarek -Słabikowska
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